
 

 Sammanställning frågor från SOI digital konferens 17-18 mars 2021  
Del 2. 
 
Peter Losman 
  

• (Peter) Du nämnde att ni inte har godkänt så många force majeure gällande prisjusteringar 
av avtal. Hur har ni tänkt där vad har ni godkänt och vad har ni inte godkänt. Tycker det är 
väldigt svårt. 

 
Svar: I början av mars 2020 kunde vi konstatera att det inom många områden påkallades force 
majeure av våra leverantörer – inte förvånande med tanke på situationen men vi följde ändå en rutin 
där leverantörerna som svar från oss fick redogöra för hur situationen i just deras fall innebar 
förhinder att leverera och vilka ansträngningar de hade vidtagit för att mildra omfattningen och 
effekten. Våra avtalscontrollers (eller de som temporärt hade gått in i rollen) fick stöd från vår 
processansvarige och vid behov av Regionledningskontoret Juridiska avdelning för bedömning av 
svaren.  Så agerar vi alltjämt, när aktuellt. 
  

• Gäller fortsatt synnerlig brådska nu när Covid är känt sen ett år tillbaka? 
Svar: Nej inte generellt. Avtal som p.g.a. pandemin behövde förlängas genom direktupphandlingar 
med hänvisning till synnerliga skäl är hos oss förlängda max till 2021-12-31. Det kan givetvis uppstå 
nya situationer som ännu inte är kända där det återigen kan bli aktuellt att hänvisa till synnerligande 
skäl. 
 


